
    

 

   

 Referat af skolebestyrelsesmøde 

 

Dato:   Onsdag d. 27. april 222 kl. 17.00 – 1830.  

(Bemærk det forkortede møde grundet opstillingsmøde kl. 19) 

Sted: Kroggårdsskolens personalerum 

 

Deltagere: Forældrerepræsentanter: Formand: Jimmi Højkilde, næstformand: Rikke 

Wohlleben, Dorte Koldby, Line Dyhr- Junker, Søren Østergren, Louise 

Simonsen, Mette Christiansen 

   

Forældrerepræsentant suppleant:  Thomas Lundtofte og Rasmus 

Hansen 

 Medarbejderrepræsentanter: Katja Anthony, Kasper Holm 

 

Elevrepræsentanter: Johannes børneskole og Simon/Louise Ungeskolen 

 

Ledelsesrepræsentanter: Skoleleder – Robert Hessner og souschef 

Stine Riis.  

 

Fraværende:   Thomas Lundtofte, Dorthe 

 

Mødeleder:   Jimmi 

Udarbejdet af:  Formand og Robert 

Referent:   Stine 

 

 

 

 

Dags

orden 

nr. 

Dagsorden Referat 

149 
Godkendelse af referat Elevrådet: 

- Tekst mangler – SR fylder resten ud. 

150 
Godkendelse af dagsorden og 

punkter til eventuelt 

Godkendt 



151 

Budget opdatering V/Robert 

Bilag 1 

Forbrugsprocent holdes ind til videre. Det er vigtigt at 

vi holder den gående. 

Robert gennemgår budget. 

Forventede udgifter på vikarkontoen 

Drøftelse af mulighed for at honorere elevrådet for at 

deltage i skolebestyrelsesarbejdet. 

- Der er mange som ønsker at deltage i 

børneskolen. Det bliver mindre attraktivt på de 

ældste årgange. 

- Kan vi tiltrække ældre elever ved 

biografbilletter? 

Vi spørger elevrådet om de har ideer? 

143 

Nyt fra skolen: 

Ledelsen: 

Medarbejderne: 

Elevrådet: 

Vi har åbnet for fagfordelingen, som i år også bærer 

præg af at vi skal ansætte 4 nye lærere og forventer at 

det lykkedes inden sommer. 

Vi skal ansætte ny skolesekretær og holder samtaler 

på tirsdag den 3.5. 

SFO arbejder på en sang til skolen og er snart 

færdige. 

Vi er meget ude for tiden, vejret har været fantastisk. 

Forårs SFO er faldet fint på plads. 

Elevrådet: 

De fleste har ønsket et vi skal have en trampolin. Lone 

og elevrådet arbejder med hvilke muligheder vi har i 

forhold til pris og sikkerhed. 

Teknologiforståelse: 

Tidligere elev har lånt udstyr fra Kroggårdsskolen og 

vundet en pris på gymnasiet. Emnet var ”Digitalisering 

af blindestokke”. Vi er meget stolte af, at elever vender 

tilbage til skolen og bruger os og det vi har lært dem, 

som afsæt for vilde ideer og kreativitet. Se artikel i 

Fyns Stiftstidende. 

Golf projekt: 

Kasper og Mogens senior har iværksat at 6 elever får 

tilbudt et golfforløb på 6x2,5 time. Eleverne lærer at 

spille golf sammen med ældre pensionister. De øver 

koncentration og ro. De får nye sociale relationer og 

ekstra tid med voksne. Penge er søgt fra idrætspuljen. 

Ungdomscenteret: 

Har fået ny leder og vi snakker med klubben om 

hvordan vi kan optimere samarbejdet. 

 



Rynkebyløbet før  

Indsamling lige over 30.000kr. og vi mangler fortsat 

den sidste optælling. 

Selve løbet var en super dejlig dag, hvor vi beriget 

med mange forskellige vejrtyper. Regn, hagl, sol og 

sne.  

Børneskolen gav den gas, men mange elever i 

ungeskolen kastede sig ikke ud i det. Det vil vi gerne 

lave om på til næste år.  

Store elevgrupper af både piger og drenge gik rundt 

og ville ikke løbe. Fortællingen var, at Næsby boldklub 

havde bedt fodboldklubbens medlemmer om ikke at 

løbe, fordi de skulle spille kamp. 

Vi trænger til at forny vores aftale med Næsby 

boldklub og vil gerne tage hensyn. Men det er ret skidt 

at idræts undervisning eller anden fysisk aktivitet på 

skolen ikke kan gennemføres grundet fritidsinteresser. 

Generelt i idræt i ugeskolen: En del elever fortæller at 

de er skadet, så de ikke deltager i idræt. Vi oplever en 

kedelig kultur i den retning. Det går ud over elevers 

engagement i idrætsundervisning. 

På 7. årgang arbejdes med en sag om grov chikane 

på nettet, hvor elever fra Kroggårdsskolen har deltaget 

aktivt. 

 

144 

Udvælgelse af repræsentant til 

fritidsudvalget. 

Deltagere i fritidsudvalget til Kroggårdsskolen 

- Lars Erik Larsen (badminton) 

- Charlotte Granly (NIF) 

- Formanden for Odense pigegarde 

- Skolen 

- Teknisk service 

- SKB 

Vi skal afholde et konstituerende møde inden 

sommerferien 

Jimmi deltager fra skolebestyrelsen. 

145 

Revision af princip for skolerejser, 

bilag 2. og bilag 3. 

Vi ønsker at undgå afstemninger om beløbsstørrelser i 

forældregruppen. Dette for at undgå at udstille 

forskelle samt sætte klasselærere i et dilemma, når 

der skal sparres op til skolerejser. 

Skolen har mulighed for at støtte op om familier, hvor 

pengene ikke rækker. Ligesom vi også forventer at 

eleverne gør en indsats for at spare op ved siden af. 



Vi omformulerer vores princip, så det fremgår at 

beløbet til opsparingen ligger fast på 2000,00 kr. 

Udkast medbringes næste gang. 

Skolebestyrelsen vil samle viden til en idebank med 

forslag til hvordan elever kan tjene penge til deres 

skolerejse. Det er godt med et inspirationshæfte til 

vidensdeling. 

146 

Nyt fra velfærdens fundament. 2.8 mil. sat af til lokalområdets udvikling. Vi er godt i 

gang med processen og har i øjeblikket fået beløbssat 

vores nuværende ønsker. Vi er p.t. over budget. 

• Modernisering af indskolingen  

• Scene i læringsmiljøet 

• Nyt indgangsparti ved bibliotek 

• Urbanområde udenfor. 

• Modernisering af elev og personale toiletter 

Vi ønsker en multibane til skolen, men umiddelbart 

ligger dette ønske på beløbslisten. 

148 

 
Eventuelt. 

De bolde, som forsvandt fra klasserne under 

fodboldweekenden, har skolen erstattet. 

Klasseteams skal huske at skrive til forældre, når der 

stopper elever og når der starter nye elever. SR. 

 

 

Kommende punkter. Vi har svært ved at rekruttere elever til skolen i SFO2 

tilbuddet og derved også svært ved at få elever til 

ungdomscenteret. 

Skolen arbejder på at få lavet en kontrakt med 

ungdomscenteret. SR arbejder med Jan (daglige leder 

i ungdomscenteret) om udarbejdelse af en 

samarbejdsaftale. Det tages med på et møde inden 

sommerferien. 

Jimmi finder mobilpolitikken frem og tjekker hvornår 

den skal genvurderes. 

   

   

   

   

   



Kommende punkter: 

Møder skoleåret 2021 - 2022 

Dato Tidspunkt 

30.08 17 - 20 

12.10 17 - 20 

24.11 17 - 20 

27.01 17 - 20 

28.02 17 - 20 

29.03 17 - 20 

27.04 17 – 20 

19.05 17 – 20 

20.06 17-20 

  

  

 

 

Referat godkendt af:     

     

Formand Jimmi Højkilde  Næstformand Rikke 

Wohlleben 

 Forældrevalgt Line Dyhr- 

Junker 

     

Forældrevalgt Dorte 

Koldby 

 Forældrevalgt Søren 

Østergren 

 Forældrevalgt Mette 

Christiansen 

     

Forældrevalgt Louise 

Simonsen 

 Suppleant Thomas 

Lundtofte 

 Suppleant Rasmus 

Hansen 

   

  

Medarb.repr. Katja Ygva 

Anthony 

 Medarb.repr. Kasper 

Winther 

  

  

 


